



Styrelsemöte v.7

Datum: 2022-02-15

Tid: 12:15

Plats: DV-Sektionsrum hus 18

Närvarande: Oskar Nylin, Sigurd Drivenes, Eydis Daanen, Sabereh Hassanyazdi, Leon Philip, Aron Lif

1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 12.17.

2 Formalia

Val av justerare

Aron Lif valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

Dagordning godkänns.

3 Senaste mötesprotokoll

4 Lägesrapport

Aron: Fått sina lösenord. Inga mer förändringar av sektionsrummet.

Leon: Planerat syjunta 1 mars, men blir troligtvis 28 februari. Pubbrunda 24 mars. Naturvetarfesten 2 april. Planerar sittning med E den 13 april. Bongstyret 19 april. Caps SM 28 april.

Sigurd: Fortfarande inte tillgång till bankkontot, men förhoppningsvis blir det fixat under veckan.

Sabereh: Sektionen har haft universitetsdagar men det kommer att ersättas med en digital version 23 mars. Behöver en tjej och en kille som deltar, som får betalt. Datastugan, kan eventuellt köras tillsammans med IT. Tydligt ska det gå genom sektionen så Johannes kommer inte att starta upp det. Men de kommer att stå för kostnaderna. Börja med att kolla med IT om de har intresse i att starta en "Datastuga".

5 Mötesfrågor

Val av sektionsrumsnamn

Topp tre namn blev Stacken, Foo++ och Fooajén. Vi tänker köra en till omröstning, på topp tre namn för att besluta om namn för det nya sektionsrummet.

Punkter till ordförande möte

På fredag ska Oskar på ordföranderåd. Kommer ta upp idén med gemensam försäljning i hus 18.

6 Övriga frågor

Q+ skulle komma till styrelsemötet idag men kunde inte så de kommer troligtvis till nästa veckas möte istället. Merchen som vi fick sponsrade behöver beställas i och med att vi har fått pengarna för den.

7 Mötets avslutande

Mötet avslutas 12.42.

Sekreterare Eydis Daanen

Ordförande Oskar Nylin

Justerare Aron Lif



UPPSALA
DATAVETARE